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Companyes i companys, 

 

Aquests dies ens ha informat la cap de l'àrea de PAS del nou sistema 

de marcatge via empremta digital. El primer nou rellotge s'ha 

instal·lat al rectorat. Davant aquest fet el Comitè d'Empresa vol fer 

manifest que: 

 

1- Canviar un sistema de control de personal en aquest moment és un 

cost excessiu per controlar només el 23% de la plantilla. Recordem que 

fa poc mesos que s'han re-instal·lat els rellotges i funcionen 

perfectament. Tot sembla indicar que no és el millor moment per 

afrontar una despesa extra, innecessària i arbitraria. Demanarem a la 

Comissió d'Economia la despesa total prevista. No és el moment de fer 

aquesta despesa. 

 

2- Dubtem de l'obligatorietat de la mesura de cedir dades personals, 

físiques o biomètriques, quan l'empresa pot controlar la presència en 

el treball amb sistemes menys expeditius com els que actualment es fan 

servir. Si demà apareix un nou sistema millor que demana lectura 

d'altres parts del cos, estarem obligats a escanejar-nos el cos a 

criteri de l'empresa? 

 

3- Durant els freqüents casos d'epidèmies estacionals i/o si el fan 

servir persones amb malalties contagioses, és aquest un sistema segur 

i amb garanties pels treballadors sans? Recordeu que la major part 

d'infeccions les contagiem amb les mans, per això ens van repartir els 

pots d'antisèptic de mans durant l'amenaça de la grip A. 

4- El sistema de reconeixement via empremta digital s'utilitza com a 

sistema de control al Servei d'Activitat Física i, ens consta, genera 

un munt d'incidències i problemes als usuaris del servei. 

 

Per tots aquests motius el Comitè d'Empresa us demanem insubmissió a 

l'ús d'aquests rellotges de marcatge i que continuem fent servir els 

sistemes anteriors. Sobretot: no és moment de fer aquesta despesa. 

 

Salut! 

Comitè d'empresa de PAS-L 

 

 


